
FAU på Grimstad Ungdomsskole 
 
Møtedato: Torsdag 13. mars 2025 
Møtetid: 18.30-20.00 
Møtested: GUS, 1. etg kantina 
Møteleder: Torunn Kveim 
Referent: Ingunn Sognnes Tveit 
Neste møte: 10. april 2025 
 
Til stede: 
FAU: 8. trinn: Marie Storækre, 9. trinn: Siri Eide, Heidi Thygesen Fiskaa, Torunn Kveim, 
10. trinn: Elisabeth Bjørklund, Ingunn Sognnes Tveit, Marianne Omholt Ås, Thomas 
Henriksen 
 
Forfall: Ronja Benestad Lindvog, Hanne Madsen, Kikki Berg, Knut Hernes og Robert 
Wagner Nielsen 
 
Fast punkt: Referat fra forrige møte ble godkjent 
 
 

Sak 1: Innsynssaken 

• Det er bekymring rundt manglede bruk av vikarer og mulige kutt i leksehjelp.  
• Saken er videreført til KFU. 
• KFU-lederen påpeker at manglende vikarbruk gjelder på flere skoler i kommunen. 
• Innsyn er fortsatt ikke gitt, og det er sendt innspill til kontrollutvalget. Det jobbes 

med å sende saken videre til statsforvalteren. 
• Innspillet inkluderer referanser til FN's barnekonvensjon, og Barneombudet 

bekrefter at barns beste gjelder også budsjettprioriteringer. 

Sak 2: Planlagt utbygging på Levermyr 

• En enebolig skal erstattes med 13 boliger. 
• Det er bekymring for økt trafikk på en skolevei hvor trafikkforholdene er allerede 

utfordrende. FAU på Jappa har også uttrykt bekymring. 
• BRG har ikke foreslått løsninger på trafikkproblematikken. 
• FAU vil sende en kritisk merknad om utfordringene for skoleveien. Torunn og 

Thomas følger opp dette. 
• Grimstad Ungdomsskole og Jappa vil sende egne merknader. 

Sak 3: Innspill fra elevrådet angående aktiviteter 

• Ingen oppdatering fra elevrådet. 
• Neste MUV-møte planlagt 10. april. 

 



Sak 4: 17. mai-feiring 

• KFU har vært i kontakt med Hamar kommune som har delt erfaringer med 
foreldrestyrt 17-maitog. De melder spesielt om lav deltagelse fra flerkulturelle 
familier. 

• Noen politikere mener at det er en selvfølge at foreldre bør stille, men KFU mener 
dette ikke er en enkel sak. Det er ikke viljen det står på, men både en 
anerkjennelse av den jobben lærerne faktisk gjør og hvor mye det betyr for 
enkelte elever å ha en trygg voksen i toget.  

• KFU ber skolene ta dette internt på skolene. Det delte oppfatninger om hva som 
bør gjøres. 

• Privatskolene har lærere som går med barna, noe som skaper en forskjell. 
• FAU er prinsipielt i mot at 17-maitoget skal være foreldrestyrt. Vi er bekymret for 

at om vi lar frivilligheten ta det ansvaret så setter dette en presedens for 
fremtiden. Det ønsker vi ikke. 

• FAU ber rektor Ellen Brunborg om å ta opp med elevrådet hva de ønsker, og 
deretter sende vismamelding til foresatte om at 17-maitoget ikke blir lærerstyrt i 
år. Så får de foresatte diskutere dette videre på eget initiativ.  

Sak 5: Anmerkninger, låst dør og skolereglement 

• Ingen svar fra juridisk avdeling ennå. Purret 7. mars. 
• GUS utarbeider et eget skolereglement som skal diskuteres i elevrådet. 
• Tas opp igjen på neste møte. 

Sak 6: Oslotur 

• Busser bestilt for 10. og 12. juni 2025. 
• Skolen har fått kontaktinformasjon til busselskapet. 
• Prisforskjeller på opptil 30.000 kr mellom ulike busselskaper. 

 
 
 
Eventuelt: 

• Trafikk og hjertesone. 
• Hva skjer i MUV? 
• Hva skjer i KFU? 
• Saker til oppfølging neste møte: Anmerkninger, låst dør og skolereglement 

 
 
 
 
 
 


